

The honourable Member for Glengarry—Prescott—Russell (Mr. Boudria) presented four petitions;

The honourable Member for Kenora—Rainy River (Mr. Parry) presented a petition;

The honourable Member for Essex—Windsor (Mr. Langdon) presented two petitions;

The honourable Member for Richmond—Wolfe (Mr. Tardif) presented a petition;

The honourable Member for Kamloops—Shuswap (Mr. Riis) presented a petition;

The honourable Member for Algoma (Mr. Foster) presented eight petitions; and

The honourable Member for Windsor—Walkerville (Mr. McCurdy) presented a petition.

Mr. Stackhouse, seconded by Mr. Ellis, by leave of the House, introduced Bill C-245, An Act respecting the use of Social Insurance Numbers, which was read the first time and ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

Miss MacDonald (Kingston and the Islands), seconded by Mr. Hnatyshyn, by leave of the House, introduced Bill C-62, An Act respecting employment equity, which was read the first time and ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

Mr. Hnatyshyn, seconded by Miss MacDonald (Kingston and the Islands), by leave of the House, introduced Bill C-63, An Act to amend the House of Commons Act, which was read the first time and ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

The text of the Message and Recommendation of the Governor General pursuant to Standing Order 66(2) in relation to the foregoing Bill is as follows:

Her Excellency the Governor General recommends to the House of Commons the appropriation of public revenue under the circumstances, in the manner and for the purposes set out in a measure entitled "An Act to amend the House of Commons Act".

Mr. Wise, seconded by Mr. Hnatyshyn, by leave of the House, introduced Bill C-64, An Act to amend the Seeds Act and the Canada Grain Act, which was read the first time and ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

Mr. Hnatyshyn for Mr. MacKay, seconded by Mr. Clark (Yellowhead), by leave of the House, introduced Bill C-65, An Act to amend the Royal Canadian Mounted Police Act and other Acts in consequence thereof, which was read the first time and ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

L'honorable député de Glengarry—Prescott—Russell (M. Boudria) présente quatre pétitions;

L'honorable député de Kenora—Rainy River (M. Parry) présente une pétition;

L'honorable député d'Essex—Windsor (M. Langdon) présente deux pétitions;

L'honorable député de Richmond—Wolfe (M. Tardif) présente une pétition;

L'honorable député de Kamloops—Shuswap (M. Riis) présente une pétition;

L'honorable député d'Algoma (M. Foster) présente huit pétitions; et

L'honorable député de Windsor—Walkerville (M. McCurdy) présente une pétition.

M. Stackhouse, appuyé par M. Ellis, dépose, avec la permission de la Chambre, le projet de loi C-245, Loi concernant l'utilisation des numéros d'assurance sociale, qui est lu une première fois, l'impression en est ordonnée et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre.

M^{lle} MacDonald (Kingston et les Îles), appuyée par M. Hnatyshyn, dépose, avec la permission de la Chambre, le projet de loi C-62, Loi concernant l'égalité des droits dans l'emploi, qui est lu une première fois, l'impression en est ordonnée et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre.

M. Hnatyshyn, appuyé par M^{lle} MacDonald (Kingston et les Îles), dépose, avec la permission de la Chambre, le projet de loi C-63, Loi modifiant la Loi sur la Chambre des communes, qui est lu une première fois, l'impression en est ordonnée et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre.

Le texte du message et de la recommandation du Gouverneur général, imprimé conformément à l'article 66(2) du Règlement, au sujet du projet de loi précité, se lit ainsi:

Son Excellence le gouverneur général recommande à la Chambre des communes l'affectation de deniers publics dans les circonstances, de la manière et aux fins prévues dans une mesure intitulée «Loi modifiant la Loi sur la Chambre des communes».

M. Wise, appuyé par M. Hnatyshyn, dépose, avec la permission de la Chambre, le projet de loi C-64, Loi modifiant la Loi relative aux semences et la Loi sur les grains du Canada, qui est lu une première fois, l'impression en est ordonnée et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre.

M. Hnatyshyn, au nom de M. MacKay, appuyé par M. Clark (Yellowhead), dépose, avec la permission de la Chambre, le projet de loi C-65, Loi modifiant la Loi sur la Gendarmerie royale du Canada et d'autres lois en conséquence, qui est lu une première fois, l'impression en est ordonnée et la